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Abstract (en)
The safety system for a wheelchair (1), to prevent tilting over backwards, has struts (6,7) with support rollers (13) at their free ends mounted to
an end of the rear axle by a clip which swings at the outer end of the rear axle (3). It has an operative setting at right angles to the axle and a rest
position parallel to the axle. The clip has a joint plate (9) which runs at a positive or a negative angle according to the mounting end of the rear axle.
The struts swing out to prevent the chair falling over backwards and are folded in when not in use.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Kippschutz für Rollstühle mit einer die Antriebsräder (4, 5) aufnehmenden Hinterachse (3), der mit einer Schelle (8)
schwenkbar an einem äu-ßeren Ende der Hinterachse (3) befestigbar ist und in eine im Wesentlichen senkrecht zur Hinterachse (3) verlaufende
Wirkstellung und eine im Wesentlichen parallel zur Hinterachse (3) verlaufenden Ruhestellung bringbar ist, wobei die Schelle (8) mit einer
Gelenkplatte (9) versehen ist, die zu dieser im Winkel ± geneigt verläuft und in Abhängigkeit davon, an welchem äußeren Ende der Hinterachse (3)
die Schelle (8) zur Befestigung vorgesehen ist, der Winkel ± positiv oder negativ ist.
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